
 
Postpensjonistane i Sunnhordland 

Referat frå styremøte 
16.03.2023 

 

Til stades: 

• Tone Nygård. Berit Bergsvåg, Kari T. Kjos, Unn 
Sara Spissøy, Mikal Saltvik, Helen Hystad 

 

Forfall: 

• Nils Vestbøstad 

Saksliste: 
1. Godkjenning av referat fra forrige møte med merknad  
2. Motatt og sendt post 
3. Datakurs 
4. Bussturen 
5. Neste møte 
6. Ymse 
 
Denne gongen hadde me lagt ein plan om å besøke Hageruphuset før styremøte. Torsdag er dagen for samlig av 
postpensjonistar der. Svært velllukka, godt oppmøte og god drøs rundt kaffibordet. Kjekt for oss i styret og gode 
tilbakemeldingar frå medlemene våre som var til stades. 
 

1 Referatet godkjennes med dei refererte merknader til pkt.10 
Endring av planer ang datakurs, sjå pkt.3 
Ny logo kopieres frå forbundssida 
Kari registrerer Tone som ny leier i Brønnøysundregisteret. 
 
2 Motatt melding om tildeling av 20000 frå Onkelfondet. 
Innkreving av kontingent, ny rutine med innkreving via medlemssystemet sentralt. 
Info om Lederkonferanse 19. april  
 
3 Me inviterer påmeldte kursdeltakere til Senior datatreff i Lerivikstova, arrangert av Frivilligsentralen Stord. Kvar 
torsdag 11-13. Berit er kontaktperson mellom kursdeltakere og Margunn H. Vassbakk i Lerivikstova. Ho melder frå 
om det blir meir enn 5 samstundes. 
 
4 Det er påmeldt 36 personer til bussturen 18.juni – 23juni. 18 frå Haugesund og 18 frå Sunnhordland. Sponsing til 
turen vart diskutert,                                                                                                                                                                                   : 
Vedtak: 750 kr per medlem. Mariann sjekker med Stig korleis sponsinga skal utbetalast. 

 

5 Neste møte 20. april kl 1400 i Hatlandsåsen 28 b 

  

6 Bladet Sunnhordlendingen blir avvikla som eige blad. Nyheter, informasjon, referat og innkallingar blir lagt inn på 
nettsida vår. Me finn dei som skal få informasjon tilsendt i brev  i medlemssystemet. Leiar sender ut mail om f.eks 
julemøte, årsmøte, turar og liknande. Alle får mail om endringa og korleis komme inn på nettsida vår. 

 Kari, Unn og Tone skal ha tilgang til medlemssystemet og gjera seg kjent med bruken. Kari purrer på innbetaling av 
medlemspengar.  

Det vert kjøpt ny PC som skal følgja leiarvervet. 

 

 

 

 

 

 



 


